



3341 West McNab Road
Pompano Beach, FL 33069, USA
Phone: 954-354-2758

Date 06/29/2022

Shelf-Life Certificate of Compliance for CovClear COVID-19 Rapid Antigen Test

This is to certify that the expiration date of CovClear COVID-19 Rapid Antigen Test has been extended to 24 months from its previous expiration date of 12 months for the product part numbers listed below.

Product Description: CovClear COVID-19 Rapid Antigen Test

Part Number: ATG 900-207
ATG 900-208
ATG 900-210

This updated expiration date retroactively applies to all products already manufactured and stored under the recommended conditions and that are unopened and undamaged.

CovClear COVID-19 Rapid Antigen Test has been manufactured in accordance with ISO 13485:2016 and cGMP Standards and conforms to the production requirements of Empowered Diagnostics.

This certificate of Compliance complies with Health Canada’s interim authorization for imports or Sale with Conditions.

DocuSigned by:



Signer Name: Iris Carney
Signing Reason: I approve this document
Signing Time: 6/29/2022 | 12:56:11 PM PDT

6/29/2022

9D8E2425FFE74235BE083A2294D68164
Iris Carney, Quality Assurance and Compliance Manager

Date

COC# 2022-029



3341 West McNab Road
Pompano Beach, FL 33069, USA
Téléphone : 954-354-2758

Date : 27/07/2022

Certificat de conformité à la durée de conservation pour Test rapide antigénique COVID-19 CovClear

La présente certifie que la date de péremption du test antigénique rapide COVID-19 CovClear a été prolongée à 24 mois par rapport à sa date de péremption précédente de 12 mois pour les numéros de référence du produit indiqués ci-dessous.

Description du produit : Test rapide antigénique COVID-19 CovClear

**Numéro d'article : ATG 900-207
 ATG 900-208
 ATG 900-210**

Cette date de péremption actualisée s'applique rétroactivement à tous les produits déjà fabriqués et stockés dans les conditions recommandées et qui ne sont ni ouverts ni endommagés.

Le test antigénique rapide COVID-19 CovClear a été fabriqué conformément à la norme ISO 13485:2016 et aux normes cGMP et est conforme aux exigences de production d'Empowered Diagnostics.

Ce certificat de conformité est conforme à l'autorisation provisoire d'importation ou de vente avec conditions de Santé Canada.

DocuSigned by:

Iris Carney



Signer Name: Iris Carney
Signing Reason: I approve this document
Signing Time: 7/27/2022 | 7:51:52 AM PDT

7/27/2022

9D8E2425FFE74235BE083A2294D68164

Iris Carney, responsable de l'assurance qualité et de la conformité

Date

COC# 2022-029FR